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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:626 Motionslopp på statliga vägar

I början av 2023 beslutade Trafikverket att deras entreprenörer skulle ta över 
hanteringen av vägmärken vid arrangemang på statliga vägar och att 
arrangörerna skulle stå för kostnaderna. De ökade kostnaderna ledde till att 
många motionslopp blev inställda under våren. I maj 2023 införde regeringen 
en tillfällig övergångslösning. Ett beslut om en permanent lösning skulle ha 
kommit i höstas, och en utredning har legat på statsrådets bord sedan i oktober.

Nu är vi mitt i februari och Idrottssverige väntar fortfarande på besked. 
Motionslopp är en viktig motivationsfaktor för många människor och en av 
många pusselbitar för en bättre folkhälsa. Samtidigt behöver de ekonomiska 
och byråkratiska bördorna på idrottsföreningarna lättas. Att låta ideella 
föreningar och arrangörer ta huvudansvaret för skyltkostnader, som kan vara 
betydande, skulle innebära stopp för ett stort antal tävlings- och motionslopp på 
svenska vägar.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson: 

 

När avser statsrådet och regeringen att lämna besked om en permanent lösning 
för arrangörerna av motionslopp och andra evenemang på statliga vägar?

………………………………………

Anne-Li Sjölund (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-20
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


